
ZAPISNIK 

sa 10.  sjednice Općinskog vijeća Općine Trnava, održane u 
(PONEDJELJAK) 28. studenog 2022. godine u 19,00 sati u prostorijama općinskog 
Doma kulture u Trnavi. 

NAZOČNI:                                                                            NENAZOČNI: 

1. DUBRAVKO MIKIĆ                                                   1. TOMICA LOVAČ 

2. STEVO MIŠČEVIĆ                                                     2. NIKICA BIKIĆ 

3. IVICA PEŠA 

4. VEDRANA IVAKOVIĆ 

5. DARKO BELIR 

6. MARIJAN MIKIĆ 

7. KATARINA VUKOVIĆ MIKIĆ 

8. RUŽICA GRIGIĆ 

 

OSTALI NAZOČNI: IRENA MIKIĆ BREZINA 

 

Voditelj zapisnika: Hrvoje Lukačević 

 

 

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Općinskog vijeća Darko Belir, otvorio je 

sjednicu, pozdravio sve nazočne, te je utvrdio da je na sjednici nazočan dovoljan broj 

članova Općinskog vijeća, te će sve odluke donesene biti punovažne. 

      Za sjednicu je predložen slijedeći: 

 

D N E V N I   R E D 

 

1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 9. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE 
TRNAVA 

2. DONOŠENJE ODLUKE O RASPOLAGANJU DRŽAVNIM POLJOPRIVREDNIM 

ZEMLJIŠTEM NA PODRUČJU OPĆINE TRNAVA 

3. AKTUALNI SAT 
 

                                                                                                            

                   Dnevni red je usvojen jednoglasno jednoglasno 
 

1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 9. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 
 

Zapisnik sa 9.sjednice Općinskog vijeća usvojen je jednoglasno. 

 
2. DONOŠENJE ODLUKE O RASPOLAGANJU DRŽAVNIM POLJOPRIVREDNIM 

ZEMLJIŠTEM NA PODRUČJU OPĆINE TRNAVA 

               v.d. pročelnik Hrvoje Lukačević je rekao da su u tijeku javnog savjetovanja došla 4 

prijedloga od koja 3 nisu u vezi sa predmetnim programom jer je predloženo općinskom 

vijeću da državnu zemlju raspodjeli lokalnom stanovništvu što je riješeno Zakonom, a jedan 

prijedlog se odnosi na promjenu raspolaganja da se dio čestica iz zakupa prebaci  u prodaju. 

Prema raspoloživosti prodaje u odnosu na zakup ima prostora pa ako je vijeće suglasno te 

čestice se mogu prebaciti u prodaju. 

Drugih rasprava nije bilo te je Program raspolaganju državnim poljoprivrednim zemljištem 

na području Općine Trnava usvojen jednoglasno sa predložnom izmjeno za navedene čestice 

u prodaji. 



 

 

3. AKTUALNI SAT 
 

Gosp. Dubravko Mikić postavlja pitanje vezano za pun kontejner za animalni otpad. 

Načelnica odgovara da je poslana prijava za odvoz 

 

Gđa. Katarina Vuković Mikić postavlja pitanje šta se dešava sa javnom rasvjetom u 

Trnavi. 

Načelnica odgovara da se desio neki kvar kod izgradnje novog dijela te da se radi na 

otklanjanju kvara i po informacijama koje imamo danas je problem riješen i trebala bi radit 

normalno.  

 

                   Više nije bilo pitanja niti prijedloga. 

                   Sjednica završena u 19,34 sati 

 

 

VODITELJ ZAPISNIKA                                     PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA                        

_____________________                                     ________________________________            

      Hrvoje Lukačević                                                                   Darko Belir 

 

             


	D N E V N I   R E D

